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Delegerte saker 

Tilknytte dokument:
002/2022.   Svar på kompensasjonsordning for lokalt næringsliv - Kritthuset AS

004/2022.   Søknad om etableringstilskot

006/2022.   Søknad om etableringstilskot

008/2022.   Søknad om etableringstilskot

011/2022.   Søknad om etableringstilskot

001/2022.   Vedkjem etableringstilskot kjøp av hus Masfjorden

010/2021.   Vedkjem søknad om etableringstilskot

005/2022.   Vedkjem søknad om etableringstilskot

007/2022.   Vedkjem søknad om etableringstilskot

009/2022.   Vedkjem søknad om etableringstilskot

010/2022.   Vedkjem søknad om etableringstilskot

009/2021.   Vedkjem søknad om etableringstilskudd

003/2022.   Vedkjem tilskot kjøp av mjølkekvote

Rådmannen sitt framlegg til vedtak:
Delegerte saker vert tekne til orientering.



Saksopplysningar:

Kraftfondsstyret - 005/2022

KRFT - behandling:
Delegerte saker:
Delegert sak 1 - Svar på kompensasjonsordning for lokalt næringsliv - Kritthuset AS
Delegert sak 2 - Søknad om etableringstilskot
Delegert sak 3 - Søknad om etabeleringstilskot
Delegert sak 4 - Søknad om etableringstilskot
Delegert sak 5 - Søknad om etableringstilskot
Delegert sak 6 - Vedkjem etableringstilskot kjøp av hus Masfjorden
Delegert sak 7 - Vedkjem søknad om etableringstilskot

Delegert sak 8 - Vedkjem søknad om etableringstilskot
Delegert sak 9 - Vedkjem søknad om etableringstilskot

Delegert sak 10 - Vedkjem søknad om etableringstilskot

Delegert sak 11- Vedkjem søknad om etableringstilskot

Delegert sak 12 - Vedkjem søknad om etableringstilskudd

Delegert sak 13 - Vedkjem tilskot kjøp av mjølkekvote

Rådmannen sette fram forslag om at ein la fram eit revideret budsjett for Kraftfondet 2022 i neste 
møte pga ein del unytta midlar (rekneskap Kraftfondet 2021). Ein vil då blant anna auke beløpet for 
etableringstilskot. Formannskapet slutta seg samla til at ein reviderte budsjettet for Kraftfondet 2022 
i neste møte. 
Formannskapet diskuterete om ein skulle nytte eit høgre støttebeløp for kjøp av mjølkekvoter enn 
det ein gjer i dag om samla seg om å gje støtte lik 12,50 pr liter med vilkår om at viss mjøkekvoten 
vert seld skal støttebeløpet tilbakebetalast.

Framlegg til vedtak vart samrøystes vedteke

KRFT - vedtak:
Delegerte saker vert tekne til orientering.


